
 
 

Memo  
 

 

 

Datum  : 27 mei 2025 
   
Aan  : Leden van de gemeenteraad 
   
Van  : Eva van Esch 
   
Betreft  : Afdoen toezeggingen 

 

Tijdens de Politieke Avond Bespreking Perspectiefnota 2026 van woensdag 21 mei 2025 heb ik 

onderstaande toezeggingen gedaan: 

 

Toezegging 1704: ‘Wethouder van Esch bevestigt voor volgende week schriftelijk aan de raad dat 

de bezuiniging op de SWT’s maximaal 9fte is.’ 

 

Het uiteindelijke aantal fte waarop mogelijk wordt bezuinigd, is afhankelijk van de manier waarop de 

bezuiniging wordt ingevuld en welke functies daarbij betrokken zijn. Op basis van de huidige inzichten 

gaat het om een indicatie van circa 9 fte in 2026, oplopend tot ongeveer 12 fte in 2029. 

 

Toezegging 1706: ‘Wethouder van Esch zegt toe schriftelijk te reageren op de vraag naar de 

kosten en baten van een extra toezichthouder en wat de toezichthouder proactief doet richting 

zorgaanbieders’. 

 

In 2022 is uit een onafhankelijk onderzoek van significant gebleken dat in Arnhem de kosten van toezicht 

€ 480.000,- bedragen. Hierin zitten inkoopkosten, juridische kosten, kosten voor beleid, business control, 

IT en wijkteams. De baten zijn € 515.000,- (dit zijn terugvorderingen). Er is sprake van een sluitende 

business case waarbij ‘zacht’ rendement buiten beschouwing wordt gelaten. Een toezichthouder kost +/-

€ 102.000,- op jaarbasis.   

 

De toezichthouders werken nu op basis van signalen vanuit de stad (bijvoorbeeld wijkcoaches) of zaken 

die opvallen in de financiën of organisatiestructuur van een zorgaanbieder. Wanneer dit bedenkingen 

oproept kan de toezichthouder besluiten om een onderzoek op te starten. Wanneer uit het 

vooronderzoek blijkt dat een diepgaander vervolg wenselijk is wordt in samenspraak met beleid en 

juridische zaken de volgende stap gezet. Vanwege het grote aantal gecontracteerde zorgorganisaties is 

het op dit moment niet mogelijk om proactief bezoeken af te leggen. Mede vanuit het oogpunt van 

toezicht juichen we daarom het project wijknetwerken toe omdat we daarin gaan werken met een select 

aantal aanbieders per wijk.  

 

Het is onzeker wat de verhouding kosten/baten zou zijn bij een pro-actievere aanpak. Ook is het op deze 

arbeidsmarkt lastig goede toezichthouders aan te trekken.  

 

Naast de inzet van de toezichthouders wordt vanuit de inkoop gekeken of nieuwe aanbieders die willen 

toetreden tot de contractering aan de criteria voldoen. Onder andere door het uitvoeren van de BIBOB 

toets. 

 

https://vng.nl/sites/default/files/2022-03/Rapportage-investeringen-en-opbrengsten-van-Wmo-toezicht.pdf


 

 

 Bestuur - Griffie 2 

Toezegging 1705: ‘Wethouder van Esch zegt toe de eerder toegezegde raadsbrief over de 

vermindering van regelstress en regeldruk voor inwoners met meervoudige zorgvragen te 

versturen in het derde kwartaal van dit jaar’. 

 

Tussenbericht: om deze toezegging op goede wijze af te doen, willen we een gedegen analyse en 

raadsbrief maken. Hier is meer tijd voor benodigd dan vorige week gedacht en in de raadskamer 

aangegeven. De brief versturen we uiterlijk in het vierde kwartaal van dit jaar.  


